

Press 11. Line 1.—After “bedding,” insert, “nor such articles as are specially exempted by Law from seizure.”

ib.—Before the words, “Form of a Subpoena,” insert, “No. 3.”

ib.—Before the words “Form of a Warrant of simple Saisie en main tierce,” insert, “No. 4.”

28.—Leave out “first Township.”

Press 12. Line 12.—Leave out “his,” and insert “this.”

30.—Leave out “leased,” and insert, “lease.”

31.—Leave out “Summons,” and insert, “summon.”

And the said Amendments being again read, they were agreed to by the House.

Ordered, That Mr. *Pierre Elzéar Taschereau* do carry back the said Bill to the Legislative Council, and acquaint their Honors that this House hath agreed to their Amendments.

Message to the Council with Documents on St. Charles Free Bridge Bill.

Resolved, That the Documents, Evidences and Proofs upon which is founded the Bill, intituled, “An Act to establish a Free or Public Bridge over the River *St. Charles,* be communicated to the Legislative Council by Message.

Ordered, That Mr. *Vanfelson* do carry the said Message to the Legislative Council.

Reports of Committee on Public Accounts deferred.

Ordered, That the Order of the day for the House in Committee on the Fourth, Fifth and Sixth Reports of the Standing Committee of Public Accounts, lost by the adjournment of the House, on Wednesday last, be revived; and that this House will, this day, in the afternoon Sitting, resolve itself into the said Committee.

Message relating to the Emigrant Hospital, referred.

Ordered, That such part of the Message of His Excellency the Governor in Chief, of the third of February instant, as relates to the support of the Emigrant Hospital, be referred to the said Committee.

Report respecting Assistant Law Clerk, and Messenger, deferred.

Ordered, That the Order of the day for the House in Committee on the Third and Fourth Reports of the Special Committee to whom were referred the Report on the present state of the Library, the Clerk's Report relating to his Assistants and extra Writers, the Statement of Indemnity paid to the Members of the Assembly for their attendance during the last Session, and the Contingent Accounts of the House, lost by the adjournment of the House, yesterday, be revived; and that this House will, on Tuesday next, resolve itself into the said Committee.

Report on X. Tessier's Petition, deferred.

Ordered, That the Order of the day for the House in Committee on the Report of the Special Committee to whom was referred the Petition of *Xavier Tessier,* Esquire, of *Quebec,* lost by the adjournment of the House, on Tuesday last, be revived; and that this House will, on Monday next, resolve itself into the said Committee.

Petition from Militiamen relating to Lands.

A Petition of divers Militiamen of *Malbaie,* was presented to the House by Mr. *Tessier,* and the same was received and read; setting forth: That the Petitioners served in the Select and Embodied Militia during the last War between *Great Britain* and the *United States of America:* That in consequence of such services, grants of land were promised to them, and that such lands have been since offered to them in Townships situate so far from their homes, that if they had accepted the offer they must have quitted the place of their birth, and abandoned their parents who had then reached

Feuille 11. Ligne 27. Après “couverture,” insérez “ni tels articles qui sont spécialement exempts par la Loi d'être saisis.”

Avant les mots “formule d'un subpoena,” insérez “N^o. 3.”

Feuille 12.

Avant les mots “formule de simple saisie-arrêt en main-tierce,” insérez “No. 4.”

Avant les mots “formule de saisie-gagerie,” insérez “N^o. 5.”

Et les dits Amendemens ayant été lus de nouveau, ils ont été adoptés par la Chambre.

Ordonné, Que M. *Pierre Elzéar Taschereau* reporte le dit Bill au Conseil Législatif, et informe leurs Honneurs que cette Chambre a adoptés leurs Amendemens.

Résolu, Que les Documents, Témoignages et Preuves d'après lesquels cette Chambre a procédé sur le Bill, intitulé “Acte pour établir un Pont Libre ou Public sur la Rivière *St. Charles,*” soient communiqués par Message au Conseil Législatif.

Ordonné, Que M. *Vanfelson* porte le dit Message au Conseil Législatif.

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur les Quatrième, Cinquième et Sixième Rapports du Comité Permanent des Comptes Publics, perdu par l'ajournement de la Chambre, Mercredi dernier, soit rétabli, et que ce jour d'hui, dans la Séance de l'après-midi, cette Chambre se formera en le dit Comité.

Ordonné, Que cette partie du Message de Son Excellence le Gouverneur en Chef, du trois Février courant, qui a rapport au soutien de l'Hôpital des Emigrés, soit référée au dit Comité.

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur les Troisième et Quatrième Rapports du Comité Spécial auquel ont été référés le Rapport de l'état actuel de la Bibliothèque, le Rapport du Greffier concernant ses Assistans et les Ecrivains extraordinaires, l'Etat de l'Indemnité payée aux Membres de l'Assemblée pour assister aux Séances durant la dernière Session, et les Comptes Contingens de cette Chambre, perdu par l'ajournement de la Chambre, hier, soit rétabli, et que Mardi prochain, cette Chambre se formera en le dit Comité.

Ordonné, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur le Rapport du Comité Spécial auquel a été référée la Pétition de *Xavier Tessier,* Ecuyer, de *Québec,* perdu par l'ajournement de la Chambre, Mardi dernier, soit rétabli, et que Lundi prochain, cette Chambre se formera en le dit Comité.

Une Pétition de divers Miliciens de la *Malbaie,* a été présentée à la Chambre par M. *Tessier,* laquelle a été reçue et lue, exposant: Que les Pétitionnaires auraient servi dans les Milices d'Elite et Incorporées, pendant la dernière Guerre entre la *Grande-Bretagne* et les *Etats-Unis d'Amérique:* Qu'en conséquence de leurs services, on leur aurait fait la promesse d'Octrois de Terres, qu'on leur aurait offertes dans des Townships trop éloignés, qui les auraient expatriés de leur lieu de naissance, obligés d'abandonner leurs pères et mères, déjà trop avancés en âge pour pouvoir se séparer de leurs enfans: Que

Message au Conseil avec Documents sur le Bill du Pont libre St. Charles.

Rapports du Comité sur les Comptes Publics, remis.

Message relatif à l'Hôpital des Emigrés, référé.

Rapport au sujet de l'Assistant Clerc en Loi, et d'un Messenger, remis.

Rapport sur la Pétition de X. Tessier, remis.

Pétition de Miliciens relativement aux Terres.